
Donderdag 3 maart 2022 commissie Samenleving 

Geachte commissieleden, 

Na het positief advies van de Raad op 22 april is Stichting Hercules voortvarend aan de slag gegaan 

met de verdere planuitwerking op de eerder door de gemeente aangewezen locatie.  Door 

noodzakelijke aanpassingen in verband met brandveiligheidseisen voor de aansluiting met de 

Provincie Noord Hollandhal en onverwachte prijsstijgingen hebben wij diverse versoberingen in het 

plan moeten aanbrengen. Alle mogelijkheden om ons plan sluitend te krijgen zijn onderzocht. Met 

het huidige verzoek voor extra krediet en garantstelling denken wij het plan nu werkelijk te kunnen 

realiseren.  

De opgelopen vertraging op de voortgang van dit plan is voor Sportclub HLC best problematisch te 

noemen, zeker na sluiting van de tijdelijke sportlocatie aan de Planetenlaan. HLC is erbij gebaat dat 

er nu geen verdere vertraging in de voortgang ontstaat zodat zij over anderhalf jaar toch eindelijk in 

hun nieuwe turnhal terecht kunnen. De langzaam ophogende rentestand vereist nu ook snelle 

besluitvorming. 

De omliggende stakeholders maken zich zorgen over de ruimtelijke kwaliteit en sociale veiligheid 

zoals u heeft kunnen lezen. In goed overleg met alle stakeholders, inclusief Sportclub HLC en de 

gemeente, kan de ruimtelijke kwaliteit zeker verbeterd worden. De turnsport is na oplevering van de 

turnhal het gehele jaar actief. Doordat er meer reuring komt op de locatie is er vanzelfsprekend meer 

toezicht op de locatie hetgeen in ieders voordeel is. De sociale veiligheid is hiermee gebaat is de 

veronderstelling. 

Wij begrijpen dat de afmetingen van het te bouwen complex bij meerdere stakeholders groter uitvalt 

dan gewenst. De eerder door uw raad geaccepteerde uitgangspunten in de Startnotie (11 maart 

2020) laten een wat kleiner complex helaas niet toe. Ook het VO dat als bijlage aan het raadsbesluit 

van 22 april 2021 is toegevoegd, laat deze afmetingen zien. De huidige afmetingen worden echt als 

minimaal beschouwd om een haalbare en exploitabele hal te kunnen realiseren. 

Laat onverlet dat ook Sportclub HLC, de hoofdgebruiker, straks na het in gebruik nemen van de hal, 

gezamenlijke verantwoordelijkheid wil nemen. In goed overleg kan het gebruik  van de dan twee 

aanwezige sporthallen en omliggende sportvelden op elkaar worden afgestemd. Op 3 plaatsen 

tegelijk grote wedstrijden houden kan problemen geven. Dit wil HLC uiteraard voorkomen. 

Ook de veiligheid van de bij HLC vooral jeugdige leden verdient grote aandacht. Als er gebruik wordt 

gemaakt van de aanwezige fietsenstalling bij het Mendelcollege zullen de leden een weg moeten 

oversteken welke toegang geeft tot de parkeergarage onder de PNH hal. Hier zal een goede en 

veilige oplossing voor moeten worden bedacht. Dit geldt eveneens tijdens het schoolgebruik en is in 

ieders belang.  

De wijkraad de Krim alsmede  Kinheim vrezen voor extra parkeerproblemen met de komst van onze 

turnhal. Een rapport (parkeerbalans) opgesteld door Goudappel-Cofeng, geeft echter aan dat de 

komst van de turnhal na het openen van de parkeergarage PNH hal geen extra parkeerproblemen 

oplevert.  

Wij gaan graag met alle stakeholders in gesprek om gezamenlijk een voorstel uit te werken voor de 

buitenruimte. De vraag aan u is om ook voor dit onderdeel uw medewerking te verlenen.  

 

Met sportieve groeten, Ron Apeldoorn namens Stichting Hercules en Sportclub HLC 


